
PROTOKÓŁ NR 8 / 2015 

Z OBRAD  VIII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 29 KWIETNIA 2015 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 
 
- radni zgodnie z załączoną lista obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  

zagospodarowania przestrzennego części gminy Sochaczew obejmującego fragment 
obrębu wsi Kożuszki-Parcel 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 
5. Sprawy różne 
6. Zakończeni obrad VIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
AD. 1 
 
Obrady VIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Czesław Ćwikliński 
W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum przy którym można obradować i 
podejmować uchwały  
 
AD. 2  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 
 
AD. 3  
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Kożuszki-
Parcel przedstawiła Pani Zofia Wachowska 
 
W związku z tym , że radni nie mieli pytań w sprawie przedstawionej uchwały  Pan 
Przewodniczący Rady Gminy  poprosił radnych o wzięcie udziału w głosowaniu 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
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WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/40/2015  w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części gminy Sochaczew obejmującego obręb wsi Kożuszki – Parcel   
 
 
AD. 4 
Skarbnik Gminy Pani  Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy  
 
Pani Skarbnik wyjaśniła , że przyszły pieniądze na akcyzę i trzeba je wprowadzić do budżetu , 
trzeba przenieść pieniądze na ogrzewanie budynku w Feliksowie , bo nie były prawidłowo 
oszacowane koszty , gdyż dopiero pierwszy sezon zimowy budynek ogrzewany był gazem . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/39/2015  w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy  
 
AD. 5 
W sprawach różnych głos zabrali :  
 
Pani Wódka Jadwiga zapytała kiedy wypłacane są stypendia socjalne . 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła , że stypendia socjalne wypłacane są dwa razy w roku  
 
Pani Sekretarz poinformowała , że w szkołach organizowane są pogadanki  na temat 
bezpieczeństwa w ruchu drogowym , w których będzie brał udział policjant z drogówki . 
Pogadanki rozpoczynają się od Szkoły w Żukowie . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że szkoły nie biorą udziału w żadnych 
rozgrywkach  sportowych , np. w bambingtonie , a nasze szkoły mają bardzo dobre warunki 
do rozwijania sportu . Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że po wyjazdach 
radnych do szkół dotarły do niego informacje , że radni mądrzą się , niepotrzebnie się 
wtrącają .Jeśli wizyty radnych są tak odbierane , to szkoły powinny dostać tylko subwencję i 
niech się tym gospodarzą .. 
 
Pani Borek stwierdziła , że dla niej wizyty w szkołach dużo dały  
 
Pani Wódka stwierdziła , że Panu Przewodniczącemu chodziło o to jaki jest komentarz w 
szkołach po tych wizytach radnych  
 
Pan Krakowiak stwierdził , że zgadza się z wypowiedzią Pana Przewodniczącego  
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Pani Wódka poprosiła , aby zastanowić się jak ma wyglądać wręczanie nagród  za najlepsze 
wyniki , bo to nie są nagrody Dyrektorów tylko nagrody Rady Gminy . Pani Wódka 
stwierdziła , że nie ma uwag co do nagrody Wójta . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby każdy Dyrektor szkoły otrzymał 
dyplom już wydrukowany  , aby Dyrektor wpisał tylko nazwiska uczniów  
 
AD. 6  
 
Obrady VIII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 1100 
 
 
 
 
      Protokółowała  
 
Wiesława Dałkiewicz 
    
 
 


